

50. Пак там.
51. Пак там, бр.226, 7 ноември 1946 и вж. Генчев, Н. Цит.съч, сп. Ист. пр., 1962, кн. 5, с. 9.
52. В. „Народно земеделско знаме“, бр. 150, 5 окт. 1946.
53. В. „Св. народ“, 8 октомври 1946.
54. Пак там, бр. от 20 октомври 1946.
55. Пак там, бр. 251, 6 декември 1946.
56. Пак там, бр. 25, 2 февруари 1947.
57. Исусов, М. Цит.съч., с.348; Чичовска, В. Международна култура на дейност на България 1944 – 1948, С., 1990, с.150 – 152.
58. Пинтев, Ст. Англия и разгромът... Цит. съч., с. 97.
59. Стенографски дневници на ВНС, 1947, д. II, кн.1, с.150.
60. АМВР, НОХД № 461/1947, т. IV. 16.
61. Стенографски дневници на ВНС , цит. л. 195 – 223.
62. В. „Работническо дело“, бр. 147 , 29 юни 1947.
63. АМВР, НОХД № 461/1947.
64. Димитров, Г. Цит. съч., с. 256.
65. Димитров, Г. Дневник (9 март 1933 – 6 февруари 1949). С., Университетско издателство, 1997, с. 565.
66. Огнянов, Л. Деветосептемврийската революция. С., 1984, с. 62 – 67.
67. В. „Работническо дело“, бр. 3, 4.1.1948.
68. В. „Свободен народ“, бр. 29, 7 февруари 1947.
69. Куков, К. Цит. съч., с. 85.